

## 番禺會所華仁小學

PUN U ASSOCIATION WAH YAN PRIMARY SCHOOL

Reply on or before 21/10/2022 或之前回覆

教職員通告編號:109/2022T 家長通告編號:168/2022 校友通告編號:2/2022A

通告日期 Date of Notice: 14/10/2022

親愛的同學、教職員、家長和校友:

## 校長陳岡博士提早離任事宜

我們的校長陳岡博士於 2013 年 9 月起擔任本校校長,預計於 2024 年 8 月退休。他現在將比原定計劃提早一年多辭去校長一職,於 2023 年 4 月 17 日離任,迎接在中國內地創辦一所將於 2023 年開辦的新學校的挑戰。本校法團校董會已批准他的辭職,並任命黃淑儀副校長自 2023 年 4 月 17 日起署任校長,並將很快展開招募和遴選擇新校長的程序。本人希望新校長將於 2023 年 9 月展開工作。

在他近十年的校長任期內,陳博士促進天主教和耶穌會教育,成績有目共睹。我祝願上主祝福他的新使命,並呼籲大家支持將署任校長的黃副校長和我們整個敬業的教職員團隊,在她擔任署理校長期間,根據既定的 2022-2025 年學校發展計劃,帶領學校穩步發展。

Dear Students, Staff, Parents and Alumni,

## Departure of our Principal Dr. John TAN

Our Principal Dr. John Tan started serving as Principal of this School in September 2013, and is supposed to retire in August 2024. He will now resign as Principal effective from 17 April 2023, a little more than a year than originally planned, to take up the challenge to found a new school in Mainland China that is scheduled to open in 2023. The IMC has approved his resignation, has appointed Vice Principal Ms. Wong Suk Yee as Acting Principal from 17 April 2023, and will soon begin the process of recruiting and selecting the new Principal whom we hope will begin his/her work in September 2023.

During his almost decade-long principalship, Dr. Tan has been promoting Catholic and Jesuit education with laudable results. I pray that the Lord will bless him in his new venture, and I appeal to all of you to support Ms. Wong and our whole team of dedicated staff during her acting principalship, for the steady development of the School according to the set School Development Plan of 2022-2025.

校監 Supervisor: Wulling do

勞伯壎神父

Fr. William Lo, SJ (Rev.)